

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 24-05-2026 01:32:51 PM Subject: Board of Directors Resolutions at Its Meeting Held	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 2026-05-24 01:32:51 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
Subject: Board of Directors Resolutions at Its Meeting Held on 24/05/2026 With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of paragraph (W) of Article (8) of the Instructions for Disclosure of Issuing Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards for the year 2004 and its amendments, we would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Insurance Group / Jordan, in its meeting held on 24/05/2026, has decided to invite the General Assembly of Gulf Insurance Group / Jordan to convene its Thirtieth Ordinary Meeting via visual and audio communication means at 1:00 PM on Sunday, 05/07/2026, to discuss the following agenda items: Reading the minutes of the previous meeting held on 17/02/2026. Discussing and approving the Board of Directors' report on the company's activities during the year and the company's future plans. Discussing and approving the company's accounts and final financial statements for the year ended 31/12/2025. Discussing and approving the Board of Directors' proposal, as per its meeting dated 18/02/2026, to distribute cash dividends to shareholders at 20% of the company's capital for the year 2025, and to retain the remaining profits. Discharging the Chairman and members of the Board of Directors from liability for the year ended 31/12/2025. Electing the company's auditors for the year 2026 and authorizing the Board of Directors to determine their fees. Any other matters proposed by the General Assembly for inclusion on the agenda in accordance with the requirements and provisions of the law. Any other matters proposed by the General Assembly for inclusion on the agenda in accordance with the requirements and provisions of the relevant legislation. Please note that the above is subject to the approval of the Central Bank of Jordan in accordance with the provisions of Article (34) of the Insurance Business Regulatory Law No. (12) of 2021.	الموضوع: قرارات مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/05/24 بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام البند (و) من المادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها، فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/05/24 دعوة الهيئة العامة لشركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن لعقد اجتماعها العادي الثلاثون عبر وسائل الاتصال المرئي والمسموع وذلك في تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم الأحد الموافق لـ 2026/07/05، لمناقشة البنود التالية: 1. تلاوة وقائع الجلسة السابقة المنعقدة بتاريخ 2026/02/17. 2. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة خلال السنة والخطّة المستقبلية للشركة والمصادقة عليهما. 3. مناقشة حسابات الشركة وبياناتها المالية الختامية للسنة المنتهية في 31/12/2025 والمصادقة عليها. 4. مناقشة اقتراح مجلس الإدارة في اجتماعه بتاريخ 2026/02/18 بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 20% من رأس مال الشركة عن عام 2025 وتدوير باقي الأرباح، والموافقة عليه. 5. إبراء ذمة رئيس وأعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 31/12/2025. 6. انتخاب مدققي حسابات الشركة للعام 2026 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم. 7. أية أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال وفقاً لمتطلبات وأحكام القانون. 8. أية أمور أخرى تقترح الهيئة العامة إدراجها في جدول الأعمال وفقاً لمتطلبات وأحكام التشريعات ذات العلاقة. علماً أن ما ورد أعلاه يخضع لموافقة البنك المركزي الأردني عملاً بأحكام المواد (34) من قانون تنظيم أعمال التأمين رقم (12) لسنة 2021.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas
---	---